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Besluitenlijst algemeen bestuur van de vergadering van 22 maart 2023, 10.30 uur tot 12.30 uur in Oisterwijk (Rosep) 

Aanwezig  

– Lieke Schuitmaker (Alphen-Chaam), Marjon de Hoon-Veelenturf (Baarle Nassau), Marina Starmans-Gelijns (Dongen, voorzitter), Derk Alssema (Gilze en 

Rijen), Mark van Stappershoef (Goirle), Willemijn van Hees (Heusden), Evert Weys (Hilvarenbeek), Hanne van Aart (Loon op Zand), Hans Janssen 

(Oisterwijk), Theo Weterings (Tilburg), Sacha Ausems (Waalwijk tot 12.15 uur). 

– Frank van Mil, Lieke Esseling, Bernadette Elbers (regiobureau Hart van Brabant). 

Besluitenlijst 

# Onderwerp Besluit Openbaar 

(ja/nee) 

B20230322-01 Mededelingen Welkom aan Lieke Schuitmaker.  
 
N.a.v. de vraag van Hanne van Aart of inkoop sociaal domein een onderwerp voor het 
plenaire deel van een HvB-dag (voldoende interessant voor portefeuillehouders buiten het 
sociaal domein?), concludeert het AB dat het onderwerp zeker ook interessant is voor 
portefeuillehouders op andere domeinen, die ook op de HvB dag vergaderen.   
Het onderwerp blijft– na afstemming met Hanne na de vergadering- gehandhaafd. Het 
onderwerp maatschappelijke onrust wordt geagendeerd voor het plenaire deel in het najaar.  
 
Frank van Mil schetst hoe de planning van de radenavonden voor 2023 is gelopen. Bij de 
planning voor 2023 is onvoldoende rekenschap gegeven van het eerdere besluit van de 
bestuurscommissie Jeugd om twee maal per jaar een radenavond te organiseren over Jeugd. 
Daarom wordt nu voorgesteld een extra Radenavond op 7 juni te organiseren over Jeugd. Het 
AB stemt in met het voorstel en verzoek het voorstel op 12 april 2023 aan de RAC voor te 
leggen voor advies (actie regiobureau). 

Ja 
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B20230322-02 Actie- en besluitenlijst AB 
03-02-2023  

Het AB stelt het verslag vast conform het concept. Ja 

B20230322-03 Ingekomen en uitgaande 
stukken 

Het AB neemt kennis van de ingekomen stukken.  Ja 

B20230322-04 Ontwerpbegroting 2024  Dion Dankers en Coen de Pijper sluiten aan i.v.m. het onderdeel jeugd.  
 
Dion Dankers licht toe dat in 2022 belangrijke wijziging zijn aangebracht in de inkoop sociaal 
domein. Zonder de doorgevoerde wijzigingen zou de begroting €150 miljoen zijn geweest. 
Met de aangebrachte wijzigingen is dat ca. € 140 miljoen (een verlaging van het budget met 
circa 10%). 
Dion licht verder toe dat landelijke ontwikkelingen als het Integraal zorgakkoord, de 
Hervormingsagenda en andere autonome ontwikkelingen nog steeds onzekerheden met zich 
meebrengen. Daarom is het verstandig dat gemeenten de verlaging van de regionale 
begroting met circa 10% nog niet verwerken in hun lokale begrotingen. Enige ruimte in de 
lokale begrotingen is verstandig om, nu nog onbekende, effecten van deze ontwikkelingen op 
te kunnen vangen. 
 
De verlaging van het budget beoogt vooral een kostenbeheersing. In de nieuwe 
inkoopprocedure is afgesproken dat zorgaanbieders in het consortium een maximale winst 
van 3% realiseren. Daarmee wordt het verdienmodel begrensd met behoud van kwaliteit van 
de geleverde zorg. Het consortium bestaat uit 10 zorgverleners die op hun beurt 
opdrachtgever zijn voor andere ‘onderaannemende’ zorgverleners om zorg te verlenen én 
betaalbaar houden. Dat moet de effectiviteit van zorginkoop voor gemeenten vergroten. De 
bestuurscommissie jeugd spreekt regelmatig met het consortium om voortgang en realisatie 
van beoogde effecten te monitoren.  
Op dit moment voeren de zorgaanbieders in het consortium de gesprekken met 
‘onderaannemende’ zorgverleners. Het gesprek over kosten en tarieven wordt scherp 
gevoerd vanuit de noodzaak om zorg betaalbaar te maken en houden. Dat leidt op dit 
moment tot vragen en onrust bij ‘onderaannemende zorgverleners’.  
De leden van het AB vragen de bestuurscommissie jeugd om de vinger aan de pols te houden 
op de inkoopprocessen door het consortium omdat de sturing meer op afstand van de 

Ja 
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gemeenten is georganiseerd. Tot slot geeft Dion aan dat de implementatie van de 
Hervormingsagenda wordt voorbereid.  
Afgesproken wordt de aanbiedingsbrief n.a.v. deze toelichting aan te vullen (actie 
regiobureau i.o.m. Dion en Coen).  
 
Willemijn van Hees verzoekt in de ontwerpbegroting te vermelden dat Heusden op dit 
moment aan Midpoint Brabant bijdraagt door een lumpsum bedrag, omdat Heusden ook 
deelneemt in de regio Noord-Oost Brabant. In de raad van Heusden wordt momenteel 
bekeken of deelname in twee regio’s leidt tot dubbelingen. Een uitkomst kan zijn dat 
Heusden de systematiek van samenwerking verandert en daarmee de bijdrage aan Midpoint 
Brabant. Willemijn zal het AB informeren over de voortgang.  
 
Theo Weterings licht verder toe dat Midpoint Brabant een wijziging van de bestuurlijke 
inrichting voorbereidt. Er wordt een klein algemeen bestuur gevormd met 3 deelnemers 
vanuit de overheidsdeelnemers  (de voorzitter en twee wethouders economische zaken), 2 
deelnemers vanuit de onderwijs- en kennisinstellingen, twee deelnemers vanuit 
ondernemers en 2 deelnemers vanuit maatschappelijke partners.  
Die laatste twee deelnemers kunnen wisselen al naar gelang een onderwerp of project.  
Verder is een gedachte dat de begroting van Midpoint Brabant in de toekomst wellicht 
losgekoppeld kan worden van de begroting van Regio HvB. De deelnemende gemeenten 
dragen dan, net als bij Regio HvB, d.m.v. een bijdrage per inwoner bij aan de financiering van 
de basisorganisatie van Midpoint Brabant. Financiële middelen voor de uitvoering van 
projecten moeten dan door de andere deelnemers in Midpoint Brabant worden opgebracht. 
Zij kunnen zich vinden in deze gedachte. Daarmee creëren we duidelijkheid en rust voor de 
organisatie van Midpoint Brabant.  
Het AB verzoekt Midpoint Brabant om het totaal aan beschikbare financiën nogmaals 
inzichtelijk maken voor het AB (actie Bas Kapitein). 
 
Het AB stelt de ontwerpbegroting 2024 vast en verleent het AB aan het DB mandaat om 
kleine tekstuele wijzigingen te verwerken die uit de bespreking door de poho’s vandaag van 
de ontwerpbegroting komen.  
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B20230322-05 Wijziging Wet 
gemeenschappelijke 
regelingen  

Frank van Mil licht toe dat er twee aanleidingen zijn om een wijzigingsvoorstel voor de GR 
HvB voor te leggen aan de raden: ten eerste verplicht de implementatie van de wijziging van 
de Wet gemeenschappelijke regelingen in 2022 alle GR’-en om bepaalde wijzigingen door te 
voeren en ten tweede wordt in Midden Brabant het gesprek gevoerd of het nodig/nuttig is 
om uniforme financiële afspraken te maken t.a.v. de samenwerking tussen gemeenten en de 
GR’-en. De geest van de wijziging van de Wgr in 2022 is dat de raden beter in positie worden 
gebracht om inhoudelijk betrokken te kunnen zijn bij de activiteiten die in regionaal verband 
worden ontplooid om lokale ambities te realiseren. Daarnaast zullen enkele slordigheden uit 
het laatste wijzigingsvoorstel voor de GR HvB in 2021 meegenomen worden.  
 
Het AB constateert dat de GR HvB in de geest van de Wgr 2022 werkt: de ingestelde 
regionale adviescommissie, de radenavonden en de publicatie van vergaderdocumenten zijn 
daarvan uitingen.  
 
Het AB bespreekt de vraag van de regio West Brabant om aan te sluiten bij de Nota 
Verbonden Partijen, zoals die in West Brabant vigeert. De Kadernota kent in de context van 
de regio West Brabant zeker zijn meerwaarde, maar de context van de samenwerking in 
Midden Brabant is echter een andere. Het AB constateert dat de toonzetting van die 
Kadernota niet zo zeer past bij de samenwerking in Midden-Brabant. 
Verder bespreekt het AB dat het wel nuttig kan zijn om een aantal financiële uitgangspunten 
voor GR’- en in Midden-Brabant voor de duur van een bestuursperiode uniform af te spreken. 
Dat geeft inzicht en rust in de jaarlijkse P&C cyclus. Op dit moment wordt een dergelijke 
uniformering ambtelijk onderzocht. 
Het AB stelt vast dat het zinvol is uniformering van financiële uitgangspunten voor de duur 
van een bestuursperiode voor alle GR’-en in Midden Brabant te onderzoeken.  
Het AB stelt vast dat de AB-leden geen behoefte zien om aan te sluiten bij de Nota 
Verbonden Partijen zoals die in West Brabant vigeert en dat de AB leden dit bespreken met 
hun eigen griffier.  
 
Het AB geeft het regiobureau opdracht wijzigingsvoorstellen voor de GR HvB voor te 
bereiden voor een volgende vergadering.  

Ja 
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B20230322-06 Reflectie op de 
Statenverkiezingen van 15 
maart ’23  

Het AB bespreekt dat in de samenwerking tussen gemeenten en provincie behoefte is aan 
stabiliteit en consistentie van beleid (een minder goed voorbeeld daarvan was de 
besluitvorming over de stop van de afgifte van bouwvergunningen nabij Natura-2000 
gebieden). Een belangrijk besef is dat voor steeds meer taken gemeenten samenwerking op 
regionaal niveau zoeken. Ook het Rijk doet steeds meer een beroep op regionale 
samenwerkingsverbanden bij de aanpak van grote opgaven. De huidige overlegstructuur op 
basis van de grootte van gemeenten op basis van inwonertal niet meer (B5, M7 en G34).  
Het AB verzoekt het regiobureau een conceptbrief aan de verkenner/(in)formateur van het 
nieuwe college van GS te maken waarin aandacht wordt gevraagd voor de inrichting van de 
samenwerking tussen gemeenten en de provincie. De opgaven worden niet gerealiseerd op 
basis van omvang van een gemeente, maar op basis van logische samenhang van 
economische, geografische en sociale factoren in een gebied van samenwerkende gemeenten.  
Het AB besluit dat het DB de brief verstuurt, na consulatie van de voorzitters van de poho’s 
sociaal, fysiek en economisch domein.  

Ja 

B20230322-07 Samenwerkingsverbanden 
in Noord-Brabant  

Theo Weterings licht, aan de hand van een presentatie, de indeling en typering van 
verschillende samenwerkingsverbanden in Noord-Brabant toe. Samenwerkingsverbanden 
hebben zich de laatste jaren ontwikkeld op basis van functionele samenhang en 
verwevenheid in gebieden. Daardoor moeten we op een andere manier kijken naar logische 
overlegstructuren. Als voorbeeld wordt genoemd dat het gebied rond Rosendaal en Bergen 
op Zoom een ander karakter en andere samenhang kent dan Breda en haar omgeving. 
Daardoor ontstaan ook binnen het Baroniegebied en het Markiezaatgebied nieuwe vormen 
van samenwerking.  
Op 28 juni zal deze ontwikkeling ook aan bod komen tijdens de radenavond over SRBT en 
Wonen.  
In regio HvB leidt dit er b.v. toe dat voor de ROA alle voorstellen zullen worden ingebracht op 
schaal van SRBT.   
Marjon de Hoon benadrukt dat het belangrijk is alle gemeenten in deze ontwikkeling tijdig en 
goed mee te nemen, dus ook de gemeenten in Markiezaten en Baronie.  
Het AB besluit het onderwerp SRBT op de agenda van het AB op 7 juni uitgebreider te 
bespreken vanuit de vraag “welke opgaven moeten we op welke wijze in regionaal verband 
aanpakken?”.  

Ja 

B20230322-08 Rondvraag  Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.  Ja 



 

 Actie- en besluitenlijst  /  pagina 6 van 6 

 

 


